

以弗所书一 15-23

圣经信息系列《以弗所书》：1.新生命（2.求赐真知识的祷告），55-72 页

导师们规定阅读页面：56-8 页；a.耶稣基督从死里复活、b.耶稣基督荣登宝座，胜过恶实力（62-4 页）；结论（69-70 页）

1.神呼召我们做什么？

2.要在今天过着健康的基督徒生活，我们必须紧随保罗的榜样，将赞美与祷告结合起来。

为什么？你认为自己偏重哪一样？

3.用一点时间回想一下自己为别人代求些什么？现在请读一 15-17 节。你的祷告和保罗有什么不同？

4.保罗彰显藉着基督怎样胜过死亡与罪恶显示神的大能；这大能现在如何在这两个领域影响我们。

5.基督徒要怎样在悟性上长进，坚持“既需要神的光照，也需要人的思想”为何重要？

Passage: Ephesians 1:15-23

BST coverage: New Life (A prayer for knowledge), pg 51-68

Compulsory reading: pg. 52-54, Jesus Christ's resurrection from the dead and enthronement over evil (pg. 58-60); Conclusion (pg. 66-68)

1. What did God call us for?

2. 'For a healthy Christian life today it is of the utmost importance to follow Paul's example and keep Christian praise and Christian prayer together. Why is this the case? Which do you think you tend to over emphasize?

3. Spend a moment recalling the sort of things you pray for other people. Now look again at 1:15-17. How do your prayers compare with Paul's?

4. Paul illustrates the greatness of God's power by showing how he has overcome death and evil in Christ. In what ways does God's power in these areas affect us now?

5. Why is it important to insist that divine illumination and human thought belong together?